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Aan het College van B&W van Hengelo 

Datum: 09-09-2024 

Betreft: vragen Hengelose Burgers over weghalen bovengrondse containers 

 

Geacht College, 

Inleiding 

Op 8 november 2023 heeft de gemeenteraad besloten tot weghalen van de bovengrondse 
afvalcontainers voor PMD-verpakkingen (66 oranje bakken) en oud papier (50 blauwe bakken). Deze 
bakken bevinden zich meestal in de naoorlogse buurten van Hengelo, ten onrechte aangemerkt als 
hoogbouwconcentraties. Onttrokken aan het zicht spelen zich daar sinds kort bizarre situaties af waarbij 
bewoners een bord voor hun ramen geplaatst zien en er op trottoirs over de volle breedte vier rode 
stippen aangebracht zijn. Er zijn onpraktische storttijden die veronderstellen dat deze buurtbewoners 
niet economisch actief in de maatschappij zijn, maar wel burgerlijk gehoorzaam. Verder denkt men dat 
deze burgers goed geïnformeerd zijn en geen redelijk serviceniveau verlangen van de gemeente zoals 
praktische tijden, 24/7 service en een vrije doorgang. Op zondag en op andere dagen rijden de auto’s 
van Gildebor rond om de boel een beetje netjes te houden, het is dweilen met de kraan open.  

Hieronder schriftelijk te beantwoorden vragen aan het college. 

 

Vragen 

1) Is het college bereid om het weghalen van de bakken per omgaande op te schorten tot een 
nader moment, voor evaluatie, nu het in de praktijk niet blijkt te werken? 
 

2) Heeft het college maatregelen genomen om de bovengrondse bakken op te slaan zodat ze in de 
toekomst teruggeplaatst kunnen worden. 
 

3) Het besluit is al in november 2023 genomen. Waarom heeft het college geen tijd genomen om 
e.e.a. uit te proberen op een testlocatie? 
 

4) Hoe is de specifieke invulling (gebruik trottoir, rode stippen, borden die hinderlijk uitzicht 
bederven, informatie op borden) van de 350 inzamelpunten tot stand gekomen? Heeft het 
college greep gehouden op het uitvoeringsproces en de samenwerking met partners en 
uitvoerders? Heeft het college de ontwerpen vooraf ingezien en goedgekeurd? 
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5) In wijken met weinig sociale woningbouw en in de buurt van winkelcentra zien we meestal 24/7 
ondergrondse afvalcontainers. Waarom maakt het college een verschil bij de naoorlogse wijken 
en kiest men niet voor ondergrondse afvalcontainers voor de hele stad, zonder Hengelo op te 
delen? 
 

6) Het amendement spreekt over het eens per week inzamelen van afval. Is het college het met 
Hengelose Burgers eens dat er niets afgesproken is over de zeer beperkte storttijden? 
 

7) Als er één keer peer week wordt ingezameld door Twente Milieu en meerdere keren door 
Gildebor hebben we dus een situatie waarbij de potentiële kostenbesparing bij de ene 
organisatie leidt tot meer kosten bij de andere. Kan het college deze meerkosten in kaart 
brengen en communiceren aan de raad? 
 

8) Past Twente Milieu bij het inzamelen afvalscheiding toe en laten ze bijvoorbeeld zwarte zakken 
staan voor de bezemwagen van Gildebor? 
 

9) Hoe gaat men ongedierte bestrijden die de zakken gaan lostrekken zoals ratten en muizen? Hoe 
gaat men om met katten en kraaien? 
 

10) Eén van de achterliggende motieven van het amendement is het tegengaan van PMD-vervuiling. 
Een korte rondgang door een naoorlogse wijk op zaterdag 8 september laat zien dat deze 
vervuiling eerder is toegenomen dan afgenomen. Is het college bereid om de effecten op de 
PMD-vervuiling spoedig te delen met de raad? 
 

11) Welke acties worden er op korte termijn genomen op de ongewenste situatie? 
 
 

 

Hoogachtend, 

 

Herbert Capelle. 
Onafhankelijk raadslid namens Hengelose Burgers 


